



长安汽车介绍 Changan Automobile

1、中英文企业名称、地址

重庆长安汽车股份有限公司 Chongqing Changan Automobile Co., Ltd

重庆市江北区建新东路 260 号 No.260, Jianxin East Road, Jiangbei District, Chongqing

2、中英文企业及产品简介



长安汽车是中国汽车四大集团阵营企业、最大的中国品牌汽车企业，拥有 153 年历史底蕴，32 年造车积累。目前，公司拥有全球 11 个生产基地、31 个整车及发动机工厂，年产销汽车 290 万辆，资产 1281 亿元，员工 8 万人。2015 年 11 月，长安汽车销售 25.6 万辆，累计销售 253.2 万辆，销量居行业第四，同比增长 8.4%，保持四大集团阵营第一增速。

Changan Automobile, as one of the top 4 Chinese automobile group enterprise, the largest Chinese brand automobile enterprise, has a history of 153 years in manufacturing and 32 years in auto-making. Presently, with 11 production bases, 31 vehicles and engine plants globally, 128.1 billion RMB of corporate asset and 80 thousand employees, Changan Automobile produces and sells 2.9 million vehicles annually. Changan group ranked 4th in sales volume: In Nov. 2015, Changan Automobile reached a monthly sales volume of 256,000 units and a cumulative sales volume of 2,532,000 units, ranking 4th in China's auto industry. With a year-on-year growth of 8.4%, Changan kept the fastest growth among the four groups.



长安汽车成功推出 CS 系列、睿骋系列、逸动系列、悦翔系列、欧诺、欧力威、欧尚等一系列经典产品，产品质量完全达到合资产品水平。

Changan Automobile has launched a series of classic products as CS series, RAETON, EADO series, Alsvin, Honor, Eulove, Ossan, with product quality level completely reaching joint-venture level.

3、企业荣誉

2014 年，长安汽车荣获国家、省部级、行业、媒体等荣誉奖项 439 项，涉及企业管理、产品、技术成果等领域，其中省部级以上奖项 176 项。

Until 2014, Changan Automobile won 439 awards at the national, provincial and ministerial, industrial and media level in the field of enterprises management, product, technology, etc, among which 176 awards are at the provincial and ministerial level or above.

4、企业联系方式

联系电话：023-67591369 TEL: 023-67591369

网址：<http://www.changan.com.cn/> Website: <http://www.changan.com.cn/>

5. 企业未来发展规划

“打造世界一流汽车企业”是长安汽车的愿景。未来，长安汽车将继续遵循“客户为尊、员工为本、诚信敬业、持续改善”的价值观，努力为客户提供高品质的产品和服务，为员工创造良好的环境和发展空间，为社会承担更多的责任，不断丰富人们的物质文化生活。

“To build the world's leading automobile enterprise” is the vision of Changan Automobile. In the future, Changan Automobile will continue to follow the value concept of “customer driven, staff-oriented, integrity and dedication, and continuous improvement”, and strive to provide high-quality products and service to the customers, create a good environment and development space for the employees, take more responsibility for the society and rich people's material and cultural life unceasingly.



长安汽车 Changan Automobile

中英文企业名称、地址

- 1、重庆长安汽车股份有限公司 Chongqing Changan Automobile Co., Ltd
地址：重庆市江北区建新东路 260 号 No.260
Address: Jianxin East Road, Jiangbei District, Chongqing
- 2、北京长安汽车公司 Beijing Changan Automobile Company
地址：北京市房山区窦店镇北京高端制造业基地
Address: Beijing High-end Modern Manufacturing Industry Base, Fangshan District, Beijing, China
- 3、南京长安汽车有限公司 Nanjing Changan Automobile co., ltd
地址：南京市溧水县永阳镇毓秀路 85 号 85
Address: Yuxiu Road, Yongyang Town, Lishui Country, Nangjing
- 4、合肥长安汽车有限公司 Hefei Changan Automobile Co., LTD
地址：安徽省合肥市高新区大别山路 966 号
Address: NO.966, Dabieshan Road, Hi-tech Zone, Hefei, Anhui province, China
- 5、河北长安汽车有限公司 Hebei Changan Automobile Co., Ltd
地址：河北省定州市星光路 11 号
Address: NO.11 Xingguang Road, Ding Zhou, HeBei